
 آرمان ملى: پس از انتشار فیلمى از مسابقه دادن ورزشکار 
زن قزاقستانى بدون پوشش اسلامى در مسابقات دوومیدانى 
ناشنوایان آسیا در تهران، وزیر ورزش و جوانان حکم برکنارى 

رئیس فدراسیون ناشنوایان را صادر کرد.
  مسابقات 

مسابقات دوومیدانى قهرمانى آسیا براى اولین بار به 
میزبانى ایران از روز یکشنبه 5 آذر با حضور 6 تیم کویت، 
عراق، مالزى، ژاپن، قزاقستان و قیرقیزستان در بخش مردان 
و زنان در مجموعه ورزشى آفتاب انقلاب آغاز شد. در حالى که 
پیش بینى حضور 15 تیم خارجى در این مسابقات بود، تنها 
6 تیم خارجى در این مسابقات حضور پیدا کردند که از نظر 
درآمدزایى دستاورد زیادى براى ایران ندارد. در این رقابت ها 
80 ورزشکار زن و مرد شرکت کردند که در بخش زنان تنها 
2 تیم خارجى ژاپن و قزاقستان با تعداد محدودى ورزشکار 
حضور داشتند. تیشه گران درباره میزان بودجه پیش بینى شده 
براى برگزارى مسابقات قهرمانى آسیا، گفت: میزان بودجه 
پیش بینى شده براى برگزارى قهرمانى آسیا 3 میلیارد تومان 
بود که تا با امروز نتوانستیم از جایى براى برگزارى این رقابت ها 
تامین اعتبار کنیم و واقعا براى برگزارى قهرمانى آسیا از نظر 
بودجه مشکل داریم. البته هر ورزشکار براى شرکت در قهرمانى 
آسیا باید مبلغ 50 دلار به میزبان و 50 دلار به کنفدراسیون 
آسیا پرداخت کند که چون تیم هاى محدودى از قهرمانى آسیا 
استقبال کردند هزینه هاى ورودى تنها صرف هتل و سایر امور 
جارى مسابقات شد و هیچ درآمدى براى فدراسیون به دنبال 
نداشت. رئیس فدراسیون خاطرنشان کرد: چون خود ما نیز 
باید به تعداد ورزشکاران شرکت کننده خود در قهرمانى آسیا 
مبلغ 50 دلار به کنفدراسیون آسیا پرداخت کنیم میزبانى 
مسابقات قهرمانى آسیا به خصوص اینکه اگر تیم هاى محدودى 
شرکت کنند به جز ضرر هیچ سودى براى میزبان ندارد و حتى 
باید چیزى از جیب خود براى انجام کارهاى جارى و حواشى 
مسابقات پرداخت کنیم تا مشکلى براى برگزارى رقابت ها 
نداشته باشیم. وى در پایان افزود: تلاش ما بر این بود که 
میزبان مسابقات جهانى جودو را برعهده بگیریم که متاسفانه از 
سوى فدراسیون جهانى میزبانى این رقابت ها به قزاقستان در 
فروردین موکول شد. شرایط میزبانى جهانى از نظر درآمدزایى 

خیلى بهتر از آسیایى است که متاسفانه میزبانى از ایران گرفته 
شد.

  برکنارى 
پس از انتشار فیلمى از مسابقه دادن ورزشکار زن قزاقستانى 
بدون پوشش اسلامى در مسابقات دوومیدانى ناشنوایان 
آسیا در تهران، وزیر ورزش و جوانان حکم برکنارى رئیس 
فدراسیون ناشنوایان را صادر کرد. همچنین وزیر ورزش و 
جوانان در حکم خود در انتصاب علیرضا خسروى به عنوان 
سرپرست جدید فدراسیون ناشنوایان به او ماموریت داد شرایط 
برگزارى انتخابات جدید با حضور افراد با تجربه و توانا در حوزه 
مدیریت از جامعه ناشنوایان کشور در این عرصه را فراهم آورد. 
به گزارش وزارت ورزش و جوانان، در حکم کیومرث هاشمى 
خطاب به علیرضا خسروى آمده است: با استعانت از خداوند 
متعال و با عنایت به تعهد و تجربه جنابعالى در امور مدیریتى به 
عنوان «سرپرست فدراسیون ورزش هاى ناشنوایان» منصوب 
مى شوید. انتظار مى رود، ضمن انجام امور جارى فدراسیون و 
جلوگیرى از هرگونه وقفه در کارها، شرایط برگزارى انتخابات 
جدید با حضور افراد با تجربه و توانا در حوزه مدیریت از جامعه 
ناشنوایان کشور در این عرصه را فراهم آورید. توفیق روز افزون 

شما را از درگاه ایزد منان خواستارم. 
  دفاع؟!

رئیس فدراسیون ناشنوایان بعد از برکنارى اش به دلیل 
انتشار فیلم مسابقات زنان رقابت هاى دوومیدانى قهرمانى آسیا 
گفت: برکنارى من قانونى نیست و از وزارت ورزش و جوانان 
براى برگزارى مسابقات قهرمانى آسیا مجوز داشتم. مهران 
تیشه گران در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این پرسش که 
آیا براى برگزارى مسابقات دوومیدانى قهرمانى آسیا که در 
مجموع ورزشى آفتاب انقلاب برگزار شد مجوز داشتید یا خیر؟ 
اظهار کرد: مگر مى شود بدون مجوز وزارت ورزش و جوانان 
مسابقاتى را برگزار کرد. من از وزارت مجوز داشتم و در جریان 
برگزارى مسابقات نیز حراست وزارت ورزش در هر دو بخش 
زنان و مردان حضور داشتند و مشکلى براى برگزارى نداشتیم. 
وى گفت: برکنارى من از سوى وزارت ورزش و جوانان قانونى 
نیست و وزیر ورزش در این زمینه عجله کرد. در خصوص 
برکنارى من باید مجمع فوق العاده تشکیل شود و آن ها تصمیم 

بگیرند که من باشم یا خیر. وزیر نباید بدون اینکه من را صدا 
بزند و علت را جویا شود، حکم برکنارى بدهد. رئیس فدراسیون 
ناشنوایان با بیان اینکه تابع قانون هستم، افزود: هرچه قانون و 
اساسنامه بگوید تابع آن هستم و خدا را شکر مى کنم که از نظر 
اخلاقى یا مالى مشکلى نداشتم که به خاطر این گونه موضوعات 
برکنار شده باشم. تیشه گران ادامه داد: وزیر ورزش باید ابتدا 
من را فرامى خواند و بعد از بررسى علت موضوع درباره حضور 
یا عدم حضور من در فدراسیون تصمیم گرفته مى شد نه اینکه 
بلافاصله من را برکنار و سرپرست انتخاب کند. وى همچنین 
درباره حضور داوران مرد در جریان مسابقات قهرمانى آسیا 
دوومیدانى ناشنوایان زنان گفت: مگر مى شود در مسابقه زنان 
آن هم با حضور حراست وزارت ورزش از داوران مرد استفاده 
کرد. پس نقش حراست وزارت ورزش در این میان چه چیزى 
بوده است. هیچ تخلفى صورت نگرفته و مسابقات با حضور 
نماینده فدراسیون و وزارت ورزش برگزار شد و مسابقات 

مشکلى نداشت. 
تیشه گران در پاسخ به این پرسش که آیا امکان گرفتن عکس 
و فیلم از مسابقات زنان وجود داشت یا خیر؟ تصریح کرد: هیچ 
فردى اجازه گرفتن عکس یا فیلم نداشت. افراد مریض زیاد 
هستند، امکان دارد مربى خود ورزشکار قزاقستانى یک لحظه 
از او فیلم گرفته باشد وگرنه طبق مقررات کسى نمى توانست از 
مسابقه زنان عکس یا فیلم بگیرد. وى همچنین درباره انتخاب 
علیرضا خسروى به عنوان سرپرست فدراسیون، گفت: در این 
زمینه مجمع باید تصمیم گیرنده باشد. درست است وزیر 
ورزش براى فدراسیون سرپرست معرفى کرده و ابلاغ آن را 
نیز زده اما باید منتظر ماند تا ببینیم چه اتفاقى قرار است رخ 
دهد. تیشه گران افزود: سعى ما بر این است که با تمام سختى ها 
پرچم کشورمان را در تمام میادین به اهتزاز درآوریم. این 
گونه رفتارها درست نیست که بدون اینکه وزارت بداند که 
در این زمینه چه کسى مقصر است عجولانه من را برکنار کند 
و زحماتمان را نادیده بگیرند. وى در پایان گفت: قانون هرچه 
بگوید تابع آن هستم. دوست داشتم وزیر به جاى برکنارى 
به خاطر موفقیت هایى که طى این چند سال داشتم به من 
خسته نباشید بگوید نه اینکه با عجله برکنار کند و زحماتم 

را زیر سوال ببرد. 
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a r m a n m e l i . i r

رکورد بیش ترین دقایق بازى 
در NBA شکست

لبران جیمز با عبور از کریم عبدالجبار، 
رکورددار بیش ترین دقایق بازى در NBA شد. 
لبران جیمز فوق ستاره تیم بسکتبال لس آنجلس 
لیکرز با عبور از کریم  عبدالجبار افسانه اى، قهرمان 
6 دوره رقابت هاى لیگ NBA، رکوردار بیش ترین 
دقایق بازى در این مسابقات شد. تا پیش از بازى 
دیروز تیم هاى لیکرز و فیلادلفیا، کریم عبدالجبار 
با 66297 دقیقه بازى در فصل عادى و پلى آف 
NBA، از این نظر رکوددار بود، اما اکنون لبران 
جیمز با 66318 دقیقه بازى، این رکورد را هم 
از کریم عبدالجبار گرفت. اسطوره لس آنجلس 
لیکرز در بازى دیروز این تیم مقابل فیلادلفیا 
سونى سیکسرز، 30 دقیقه در زمین حضور داشت 

و 18 و 5 پاس گل را به ثبت رساند. 

ویژه

ژرمن ها با پیروزى در ضربات 
پنالتى مقابل آرژانتین به فینال 
جام جهانى نوجوانان رسیدند. 
در برد این تیم، رد پاى یک 
بازیکن با اصالت عراقى هم 
دیده مى شد. نوح درویش 
متولد آلمان با پدرى عراقى 

. ست ا

کوریره نوشته که مکس 
آلگرى سرمربى ایتالیایى 
به دوران حضور خود در تیم 
تورینى پایان خواهد داد. 
در واقع خود مربى است که 
مى خواهد به همکارى با یووه 
پایان دهد و تمایل باشگاه 

چیز دیگرى است. 

پیش از شروع مسابقه سپاهان 
و در حین ورود مورایس به زمین 
مسابقه بنرى توسط هواداران 
سپاهان براى این سرمربى 
روى سکوهاى قسمت شرقى 
ورزشگاه آزادى باز شد که این 
مرد پرتغالى را روى صندلى 

پادشاهى نشان مى داد .
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گفت وگو

بهزاد داداش زاده بازیکن سابق تیم هاى سرخابى 
پایتخت و کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد 

پرسپولیس صحبت کرد. 
  درباره توقف پرسپولیس در خانه النصر 

عربستان چه نظرى دارید؟
 فوتبال است و هزار اتفاق؛ متأسفانه در 
ایران مهاجم ششدانگ نداریم و پرسپولیس 
هم نتوانست مهاجم تمام کننده خارجى جذب 
کند. موقعیت هاى خوبى به دست آمد، ولى تیم 
گلزن ندارد و این موضوع کار راسخت مى کند. 
10 نفره شدن النصر هم کار را سخت تر کرد، چون 
تیم عربستانى صعود کرده بود و با یک مساوى 
صدرنشین مى شد که در نهایت به هدفش رسید. 
پرسپولیس مى توانست مهدى عبدى و عیسى 
آل کثیر را حفظ کند، اما بنا به دلایلى که باید از 
سوى مدیرعامل باشگاه و یحیى گل محمدى به 
آن پاسخ داده شود. تفکر غلطى این فصل در نقل 
و انتقالات پرسپولیس وجود داشت و بى حساب 
و کتاب نسبت به جذب و جدایى بازیکنان اقدام 
شد. دود این اشتباهات در چشم تیم و هواداران و 
پیشکسوتان مى رود. کاملا مشخص بود تیم روى 
ضربات آخر به مشکل مى خورد وقتى مهاجم تمام 
کننده و گلزن نداشته باشد. حقایق و واقعیت ها 
گفته شود. اگر تیم با مشکل سقف بودجه مواجه 
مى شد به جاى شهاب زاهدى و نبیل باهویى، یک 
مهاجم گلزن مى گرفت که تخصص او گلزنى بود. 
هرچه بگوییم فایده اى ندارد، چون فرصت از دست 

رفته و تیم به حاشیه مى رود. 
  استقبال حریف از پرسپولیس مناسب 

نبود! 
به  که  است  چیزى  بزرگ ترین  حاشیه 
پرسپولیس لطمه مى زند و النصر این موضوع را 
به خوبى فهمیده بود. از پرواز تیم که دو روز به 
عقب افتاد تا بى اعتنایى که به تیم در زمان ورود 
به عربستان رخ داد. متأسفم براى رضا درویش 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس که براى آمدن 
النصر به ایران سنگ تمام گذاشت. برخوردى 
که النصرى ها با پرسپولیس کردند، در مقایسه 
با استقبال بى نظیر پرسپولیس، بى احترامى بود. 
امیدوارم مدیران ما درس بگیرند و شان باشگاه هاى 
ایرانى را حفظ کنند. اگر در بازى رفت آن استقبال 
عجیب و غریب نمى شد، مطمئن باشد النصر 
تیمى نبود که بتواند پرسپولیس را در تهران ببرد. 

پرسپولیس به تفکرات مدیرعامل خود باخت. 
   در مورد اینکه کریستیانو رونالدو به داور 
گفت که روى او خطاى پنالتى رخ نداده، چه 

نظرى دارید؟
 بازیکنى که روح بزرگى دارد خود را اسیر 
بى عدالتى نمى کند. رونالدو که یکى از بهترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال است باید چنین رفتار بزرگى 
داشته باشد. او به همه درس داد که نباید به هر 
قیمتى برنده شد. اگر پنالتى گرفته مى شد شاید 

پرسپولیس به یک امتیاز نمى رسید. 

داداش زاده: 
رونالدو

روح بزرگى دارد 

عبدولى: راه سعید را مى روم
تسنیم: قهرمان کشتى فرنگى جوانان جهان 
تأکید کرد که از برادرش نکات فنى زیادى یاد 
گرفته است و مى خواهد راه او را در کشتى ادامه 
دهد. علیرضا عبدولى در گفت وگو با تسنیم درباره 
اینکه اولویتش امسال حضور در چرخه جوانان 
است یا چرخه المپیکى بزرگسالان، اظهار داشت: 
در مسابقات قهرمانى کشور بزرگسالان کشتى 
خواهم گرفت و همه تمرکزم فعلا روى این 
مسابقات است. این کشتى گیر خوزستانى که بعد 
از شکست در مسابقات آسیایى، در فاصله کوتاه 
قهرمان جوانان جهان شد، با اشاره به نقش پررنگ 
سرمربى جوانان و برادرش در پیشرفت خود، 
تصریح کرد: سعید (عبدولى) خیلى روى کارم 
تأثیر داشت، او و حمید باوفا خیلى کمکم کردند 
که بتوانم خودم را ارتقا داده و طلاى جوانان جهان 
را بگیرم. علیرضا عبدولى ادامه داد: در خودم 
مى بینم که صاحب دوبنده وزن 77 کیلوگرم 
تیم ملى شوم. کاویانى نژاد، مختارى، ناقوسى و 
ارقش اصلى ترین حریفانم در این مسیر هستند. 
حالا که نزدیک مسابقات کشورى مى شویم سعید 
نکات خیلى مهمى را به من گوشزد مى کند. 
مدعى 19 ساله دوبنده تیم ملى بزرگسالان که 
در زمان مدال آورى برادرش در المپیک 2016

ریو، یک نوجوان بود، گفت: سعید باید 10 مدال 
مى گرفت که نگرفت. همیشه از او الگوبردارى 

کردم و دوست داشتم شبیه به او کشتى بگیرم. 

منهاى فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه
تسنیم: مدافع تیم فوتبال ملوان بندر انزلى جور بودن 
جنس این تیم را یکى از دلایل موفقیت شاگردان مهدى 
تارتار در فصل جارى دانست. حامد نورمحمدى در گفت وگو 
با تسنیم، درباره پیروزى تیمش برابر هوادار که در زمین 
حریف رقم خورد، اظهار داشت: ما بازى خوبى انجام دادیم و 
در هر دو نیمه برتر از هوادار بودیم. ما مى توانستیم گل هاى 
بیشترى هم بزنیم و از طرفى به تیم حریف موقعیت ندادیم و 
کاملاً مستحق برد بودیم. مدافع تیم فوتبال ملوان بندر انزلى 
راجع به عملکرد خوب خط دفاعى این تیم یادآور شد: ما فقط 
هشت گل خوردیم و جزو بهترین خطوط دفاعى لیگ هستیم. 
از طرفى خط حمله ملوان هم آمار بسیار خوبى داشته است 
و فکر مى کنم در بخش تهاجمى نیز جزو بهترین ها هستیم. 
امسال جنس ملوان جور است و خوشبختانه نتایجى گرفتیم 
که هواداران تیم و مردم انزلى را خوشحال کردیم. آنها فوتبال 
تهاجمى را دوست دارند و ما هم تلاش مى کنیم تا در هر 

مسابقه بازى خوبى به نمایش گذاشته و نتیجه بگیریم. 

بیــن المــلل
  بازى ساز پیشین بارسلونا هشت بار برنده جایزه توپ طلا 
شده اما نتوانست به عنوان بهترین بازیکن فصل MLS انتخاب 
شود. به گزارش آس، جوایز انفرادى کمى وجود دارد که لیونل 
مسى قادر به کسب آن بوده اما به آن دست پیدا نکرده است. 
اکنون باید جایزه بهترین بازیکن فصل MLS را نیز به فهرست 
جایزه هایى اضافه کرد که این فوق ستاره نتوانسته به آن برسد. 
آکوستا، بازى ساز آرژانتینى، 17 گل براى سینسیناتى به ثمر 
رساند تا تیمش را به فینال کنفرانس شرق برساند و او به واسطه 
همین عملکرد بهترین بازیکن این فصل لیگ آمریکا شد. لیونل 
مسى کاپیتان، تیم ملى آرژانتین در جام جهانى 2022 در هفت 

بازى اول خود 10 گل به ثمر رساند 
ولى در نهایت به این جایزه نرسید. 
البته مسى مدت ها در لیگ گلى به 
ثمر نرسانده و به دلیل مصدومیت 
قادر به همراهى تیمش نبوده است. 
مسى پس از گلزنى در بازى برابر 

نیویورك ردبولز، از آن زمان 
تاکنون گلى در MLS به ثمر 
نرسانده است. شاید بتوان 
این موضوع را تا حدى به 
خاطر مصدومیت هاى او 
دانست که باعث شد او 
در 6 بازى از 9 بازى آخر 

عادى  فصل  در  اینترمیامى 
حضور نداشته باشد.

سرنوشت پرسپولیس و سپاهان

 دست خودشان است

 تیم هاى پرسپولیس و سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا به مصاف 
حریفان خود رفتند. بردن نیروى هوایى عراق از نان شب هم براى 
سپاهان واجب تر بود. حوادثى در مسابقات فوتبال رخ مى دهد که 
قدرت پیش بینى را از همه مى گیرد. قبل از شروع بازى، شانس 
پیروزى سپاهان خیلى بیشتر بود، چون تمامى نفرات در اختیار 
سرمربى بودند و از امتیاز میزبانى هم برخوردار بود. خیلى زود هم 
به گل رسید، ولى در ادامه تیم عراقى هم که چیزى براى از دست 
دادن نداشت، با تمام توان بازى کرد. اخراج محمدجواد حسین زاده 
جریان بازى را به سود تیم عراقى کرد و دومین اخراج هم شرایط را 
سخت تر کرد. خونسردى ژوزه مورایس به کمک تیم آمد، خطوط 
تیم به هم نزدیک شدند، همانند یک مستطیل تو در تو فضایى به 
حریف عراقى داده نشد. دوندگى و فداکارى بازیکنان، تیزهوشى 
مورایس و عملکرد پیام نیازمند که همانند طلاى 24 عیار است و 
دروازه بانى نمونه بوده به سپاهان کمک کرد تا برنده بازى شود. 
البته تیم نیروى هوایى یک مهاجم گلزن نداشت و وقتى مهاجم 
حرفه اى در تیمى نیست تا تلاش خود و هم تیمى هایش را به ثمر 
بنشاند، طبیعى است که تیمت گل نمى زند. سپاهان تمامى روزنه ها 
را بسته بود و اجازه نمى داد تا حریف به هدف خود برسد، ولى تیم 
عراقى هم فقر گلزنى داشت و عوامل هجومى این تیم، تحت فشار 
مدافعان و بازیکنان سپاهان، کار از پیش نبردند و در حسرت گلزنى 
ماندند. اگر سپاهان اواخر نیمه اول 10 نفره شد و نیروى هوایى 
عراق نتوانست به گل برسد، النصر در اوایل نیمه اول 10 نفره شد و 
پرسپولیس یک مهاجم تمام کننده نداشت تا از این اتفاق نهایت 
استفاده را ببرد. نیروى هوایى عراق به خاطر بازى منطقى سپاهان، 
موقعیت خاصى به دست نیاورد، ولى پرسپولیس موقعیت داشت 
و بازیکنى در این تیم نبود تا بتواند قفل دروازه النصر را باز کند. دو 
تا مشکل در فوتبال ایران داریم. اولین مشکل که خیلى بزرگ 
است، ضعف در ریکاورى است و بازیکنان به خوبى مرحله بازیابى 
و بهبودى را سپرى نمى کنند. بازیکنى که خوب ریکاورى نکند از 
لحاظ آمادگى جسمانى دچار مشکل مى شود و در لحظات حساس 
مغز به او فرمان نمى دهد. مشکل بعدى هم در فقر گلزنى است، یکى 
از دلایل تمایز گلزنان نسبت به سایر بازیکنان در این است که گلزنى 
کار بسیار سختى بوده و خواهد بود. مهاجم گلزن خلاقیتى به تمام 
معنا دارد و در بزنگاه ها بهترین تصمیم را مى گیرند. کارى که مسى، 
رونالدو یا امباپه مى کنند، مشابه آن را بازیکنان ما نمى توانند انجام 
دهند. براى همین شاهد بودیم که پرسپولیس با وجود اینکه بهتر از 
النصر بازى کرد، ولى بازیکنى نداشت که براى تیم گل بزند و شرایط 
تیم را براى صعود بهتر کند. باید دو نماینده کشورمان صعود کنند 
و به سرنوشت نساجى دچار نشوند. سپاهان که 10 امتیازى است 
و چون الاتحاد 12 امتیاز دارد، شانس صدرنشینى دارد. چون در 
بازى رفت با حکم کمیته انضباطى کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
الاتحاد 3 بر صفر برنده شد در بازى برگشت سپاهان هرچه دارد 
مى گذارد تا برنده شود و هم تلافى بازى رفت را درآورده هم مزه 
صدرنشینى را مى چشد. پرسپولیس هم باید برنده شود تا به عنوان 
تیم دوم صعود کند. سرنوشت صعود هر دو نماینده ما به خصوص 
سپاهان دست خودشان است و به نظرم، سپاهان اگر موفق شود در 
عربستان برابر الاتحاد برنده شود دیگر رقابتى با پرسپولیس ندارد، 

چون این تیم شانس صدرنشینى ندارد. 

حسین چرخابى 
کارشناس فوتبال 

کربکندى: مردم مى خواهند تیم ملى حداقل به فینال آسیا برسد

فریبا: بازیکنان استقلال کارى کردند که هیچ کس در فوتبال ایران انجام نداده! 

دروازه بان پیشین تیم ملى فوتبال کشورمان 
تأکید کرد، اگر مشکل ساختار دفاعى این 
تیم حل نشود، شاگردان قلعه نویى در جام 
ملت هاى آسیا کار سختى خواهد داشت. 
رسول کربکندى در گفت وگو با تسنیم، در 
واکنش به انتقادهایى که از تیم ملى، بعد از بازى 
برابر ازبکستان صورت گرفت، اظهار داشت: ما 
یک نیمه خیلى خوب داشتیم، ولى در نیمه 
دوم به قول سرمربى تیم همه راه رفتند. من 
معتقدم مهدى طارمى و سردار آزمون حتى 
از موقعیت هاى 50 درصدى هم گل مى سازند، 

ولى نگرانى من در خط دفاعى است. به عنوان 
مثال اگر رامین رضاییان نفوذ مى کند باید 
جاى خالى او پر شود، ولى شما دیدید که یکى 
از گل ها را از سمت او خوردیم. وى ادامه داد: 
خط دفاعى و ساختار دفاعى ما براى بازى هاى 
بزرگ و سخت قدرتمند نیست و همه مى دانند 
که این جام ملت ها هم یکى از سخت ترین 
جام ها خواهد بود که حتى نمى توان تیم هاى 
درجه دوى آسیا را هم دست کم گرفت. اگر 
ساختار دفاعى ما درست نشود قطعاً در جام 
ملت ها با مشکل مواجه خواهیم شد. کربکندى 

درباره صحبت هاى حمید مطهرى که گفته 
بود، یکسرى از صحبت ها تخریبى است و این 
خیانت به تیم ملى محسوب مى شود، تصریح 
کرد: هضم صحبت هاى حمید مطهرى بسیار 
سخت است و اگر فکر کنیم همه دشمن ما 
هستند اشتباه بزرگى کردیم. اگر من انتقاد 
مى کنم قرار نیست سرمربى تیم ملى شوم یا 
سودى از این انتقاد ببرم. همه دوست دارند تیم  
ملى نتیجه بگیرد و اگر انتقادى هم مى کنند 
براى کمک به تیم ملى است. پیشکسوت 
فوتبال کشورمان در پاسخ به این پرسش که 

«آیا ایران مى تواند شانس اول قهرمانى در جام 
ملت ها باشد؟»، گفت: قطعا امیر قلعه نویى 
به عنوان سرمربى بیشتر از هر شخصى دوست 
دارد تیمش نتیجه بگیرد و در جهت رسیدن 
به این هدف تلاش مى کند. از طرفى مردم هم 
انتظار بالایى از تیم ملى دارند و مى خواهند 
حداقل این تیم را در فینال آسیا ببینند. به 
اعتقاد من اگر مشکلات ساختار دفاعى حل 
نشود کار سختى خواهیم داشت، ولى تیمى 
داریم که مى تواند نتایج خوبى بگیرد و خودش 

را به مراحل پایانى برساند. 

بهتاش فریبا پیشکسوت تیم فوتبال استقلال 
گفت: ذوب آهن پرس قوى براى هافبک هاى 
استقلال در وسط زمین گذاشت و راه نفوذ 

وینگر ها را کاملاً بسته بود. 
  دیدار با ذوب آهن 

بهتاش فریبا در گفت وگو با میزان، درباره 
کیفیت دیدار تیم فوتبال استقلال با ذوب آهن 
اصفهان در هفته یازدهم لیگ برتر، اظهار داشت: 
هر دو تیم بازى ِ فنى و درگیرانه اى را از خودشان 
ارائه کردند و تغییر تاکتیک نیز در این دیدار دیده 
شد که نشان داد سرمربیان کاملاً از تفکرات 
تاکتیکى یکدیگر شناخت داشتند. ذوب آهن 
پرس قوى براى هافبک هاى استقلال در وسط 
زمین گذاشت و راه نفوذ وینگر ها را کاملاً بسته 
بود. زمانى که هافبک ها راه شان بسته شد، 
هر دو مربى با تعویض هاى شان به دنبال بازى 
مستقیم رفتند. وى ادامه داد: در چنین مواقعى، 
اگر تیمى بخواهد به گل برسد، شانس خودش را 
در زدن ضربات ایستگاهى، کرنر و شوت از راه 
دور، امتحان مى کند. در نهایت استقلال با یک 

شوت از راه دور به گل رسید. ذوب آهن نیز در 
بازى مستقیم موفق بود و با چاشنى شانس، گل 
مساوى را به ثمر رساند که امتیازات در این بازى 

مهم بین دو تیم به طور عادلانه تقسیم شد. 
  حواشى 

فریبا در مورد به وجود آمدن حواشى بعد از 
پایان دیدار استقلال و ذوب آهن عنوان کرد: من 
نمى دانم شیوه تصویربردارى مسابقات لیگ برتر 
فوتبال ایران براى لالیگا یا بوندسلیگاست، اما 
به نظر من که سال ها در لب خط زمین فوتبال 
بودم، کار تصویربردار اشتباه بود و این مورد 
که تصویربردار در تمامى دقایق بازى در کنار 
سرمربى است را نمى پسندم. چون بعد از هر 
بازى فشار زیادى روى کادر فنى و سرمربى 
است و ضربان شان بالاست. در برخى از اوقات 
نیز سرمربى روى نیمکت نشسته و این قدر 
استرس دارد که ضربان قلب خودش را مى شنود. 
کارشناس فوتبال ادامه داد: تصویربردار دیدار 
30 استقلال و ذوب آهن با یک فاصله -20

سانتى مترى با نکونام قرار داشت که به قول 

على سامره؛ دوربین در حلق جواد بود. بهتر است 
بگذارند بازیکن، کادر فنى و سرمربى آرامش 
داشته باشد و با تمرکز به مسابقه اش فکر کند. 
همچنین باید یک فاصله معقول بین تصویربردار 
و نیمکت تیم ها وجود داشته باشد که مزاحمتى 
براى مربیان و سرمربى ایجاد نشود. امیدوارم 
دیگر چنین اتفاقاتى در مسابقات لیگ برتر وجود 

نداشته باشد. 
   نقل و انتقالات میان فصل 

پیشکسوت فوتبال در پاسخ به این سوال که 
تیم فوتبال استقلال چقدر براى قهرمانى در 
بیست و سومین دوره لیگ برتر شانس دارد، 
گفت: از الان و در هفته یازدهم - دوازدهم 
مسابقات لیگ نمى شود گفت چه تیمى مى تواند 
قهرمان شود. اما قاعدتاً در تمامى دوره هاى 
مسابقات لیگ برتر همواره تیم هاى استقلال، 
پرسپولیس و سپاهان، پتانسیل زیادى داشته اند 
و همیشه جز مدعیان قهرمانى بوده اند. باید 
در نیم فصل دوم درباره اینکه چه تیمى بیشتر 
شانس دارد تا قهرمان شود، صحبت کنیم. مثلاً 

هفته بیستم به بعد تقریباً مى شود گفت که 
چه تیمى قهرمان مى شود. فریبا درباره جذب 
بازیکنان مدنظر جواد نکونام در نیم فصل دوم 
براى تقویت تیم فوتبال استقلال، یادآور شد: با 
قانون من درآوردى سقف که فدراسیون درست 
کرده، هیچ چیز براى نقل و انتقالات میان فصل 
مشخص نیست. چون قوانینى که یک ساعته 
وضع و اجرا مى شود، زیاد به نفع تیم ها نخواهد 
بود. در سال 1391 که من مربى استقلال بودم، 
قانون سقف قرارداد هاى بازیکنان را گذاشتند و 
تنش فراوانى وجود داشت. امسال نیز به خاطر 
قانون سقف بودجه باشگاه هاى لیگ برترى شاکى 
هستند. وى در پایان خاطرنشان کرد: باید از همه 
بازیکنان و تمامى اعضاى کادر فنى تیم فوتبال 
استقلال تشکر و قدردانى کنم. این همه سالى که 
در این فوتبال هستم، امسال آنها کارى کردند 
که هیچ کسى در فوتبال ایران انجام نداده بود 
و به خاطر هم تیمى هاى خود قراردادشان را کم 
کردند تا قرارداد بازیکن و مربى با باشگاه استقلال 
ثبت شود. این اتفاق جاى تقدیر و قدردانى دارد. 

بازى اول خود 10 گل به ثمر رساند 
ولى در نهایت به این جایزه نرسید. 
البته مسى مدت ها در لیگ گلى به 
ثمر نرسانده و به دلیل مصدومیت 
قادر به همراهى تیمش نبوده است. 
مسى پس از گلزنى در بازى برابر 

نیویورك ردبولز، از آن زمان 
MLSتاکنون گلى در MLSتاکنون گلى در MLS به ثمر 
نرسانده است. شاید بتوان 
این موضوع را تا حدى به 
خاطر مصدومیت هاى او 
دانست که باعث شد او 
6در 6در 6 بازى از 9 بازى آخر 

عادى  فصل  در  اینترمیامى 
حضور نداشته باشد.

در این فوتبال هستم، امسال آنها کارى کردند 
که هیچ کسى در فوتبال ایران انجام نداده بود 
و به خاطر هم تیمى هاى خود قراردادشان را کم 
کردند تا قرارداد بازیکن و مربى با باشگاه استقلال 
ثبت شود. این اتفاق جاى تقدیر و قدردانى دارد. 

بهزاد داداش زاده بازیکن سابق تیم هاى سرخابى 
پایتخت و کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد 

درباره توقف پرسپولیس در خانه النصر 

 فوتبال است و هزار اتفاق؛ متأسفانه در 
ایران مهاجم ششدانگ نداریم و پرسپولیس 
هم نتوانست مهاجم تمام کننده خارجى جذب 
کند. موقعیت هاى خوبى به دست آمد، ولى تیم 
گلزن ندارد و این موضوع کار راسخت مى کند. 
 نفره شدن النصر هم کار را سخت تر کرد، چون 
تیم عربستانى صعود کرده بود و با یک مساوى 
صدرنشین مى شد که در نهایت به هدفش رسید. 
پرسپولیس مى توانست مهدى عبدى و عیسى 

روح بزرگى دارد 

وزیر دستور داد، تیشه گران به دنبال دفاع 

︣﹋﹠︀ری ر﹫︦ ﹁︡را︨﹫﹢ن ﹡︀︫﹠﹢ا︀ن  ︋


